
Svar fra Hurdal venstre 
 
Overordnet arealforvaltning og lokalmiljø 
 

1. Ingen nedbygging av dyrkbare arealer. En streng prioritering når det gjelder all arealbruk. 
Satse på utbygging av sentrum først og fremst. 
 

2. Ja 
 

3. Arealforvaltningen styres først og fremst gjennom arbeidet med kommuneplanen 
(arealdelen). Vi har og vil sørge for at dette blir godt ivaretatt. 
 

4. Ja. 
 

5. Vi vil ikke binde oss opp ti et absolutt nei, men vil være sterkt kritiske . 
 

6. I ny kommuneplan vil vi være meget kritiske til å avsette arealer til ny fritidsbebyggelse. 
 

7. Dette har vi allerede tatt opp. Vi ønsker at kommunen skal gjennomføre målinger på dette. 
 

8. Dette er foreløpig ukjent for oss, men generelt er vi positive til alt som sikrer og bevarer 
natur. 
 

9. Jf. spørsmål 8. 
 
Jordvern og matsikkerhet 
 

10. Gå i mot alle ny utbygging mv. av dyrket mark. Stimulere til nye tiltak innenfor landbruket 
som sikrer økt selvforsyning av mat. 
 

11. Ja. 
 

12. Ja. 
 
Skog 
 

13. Hva vil ditt parti gjøre for å sikre et tilstrekkelig kunnskapsgrunnlag for å forvalte skogens 
naturverdier? 
 

14. Vil ditt parti støtte verneforslag som kan bringe verneandelen opp på FNs anbefalte nivå? 
 

15. Hvis ikke: Hvor stor andel av skogene mener ditt parti skal sikres gjennom vern? 
 

16. Vil ditt parti gå i bresjen for å oppnå et slikt vernenivå? 
 

17. Hvilke konkrete tiltak vil ditt parti initiere for å få slutt på industriskogbrukets hogstflater og 
ensaldrete plantefelt? 
 

18. Vi velger å gi et generelt svar på spørsmålene vedr. skog. Hurdal er den kommunen i landet 
som mest skog i forhold til totalt areal. Skogbruket er derfor viktig for oss, og vi mener å ha 
god kompetanse på dette feltet. Generelt er vi kjent med de miljøkravene som stilles til 
skogbruket, og mener at dette er et godt utgangspunkt. Vi stiller oss positive til ytterligere 
vern av skog, og ønsker at dette i størst mulig utstrekning skjer i form av frivillig vern. Det bør 
også vurderes om det bør være andre regler for Oslomarka enn f. eks. skogbruket i Hurdal. 



Slik vi kjenner skogbruket i Hurdal, mener vi at det ikke er ønskelig med noe totalforbud mot 
hogstflater, og det kan heller ikke være nødvendig med noen søknadsplikt for hogst her i 
kommunen. Vi mener i utgangspunktet at skogbruket i Hurdal er flinke til å ivareta 
naturmangfoldet, og at forholdene legges god til rette for friluftsaktiviteter mv. 

 
Stedsidentitet 
 

19. Ja, dette må vi sørge for at blir godt ivaretatt i framtidige kommuneplaner. 
 

20. Vi er i tvil om dette er nødvendig i en liten kommune hvor vi har god oversikt over det som 
gjelder oss. 
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